

GROUP SIXTEEN.

SOCIAL ECONOMY, HYGIENE-PUBLIC,  
CHARITABLE RELIEF.

1697. — The Supreme Court Independent Order of Foresters,  
*Oronhyatekha, M.D., Toronto, Ont.*

Maps, diagrams, drawings, photographs (in albums and mounted), literature and statistics (bound and unbound), regalia, jewels and uniforms, pertaining to and illustrating the organization, growth, methods and operations of a society whose objects is to provide for its members the benefits of insurance against sickness and death, combined with the advantages arising from social and fraternal intercourse

Cartes, diagrammes, dessins, photographies (dans des albums et montés), littérature et statistique (reliées et brochées), insignes, bijoux et uniformes appartenant à la société et en faisant connaître l'organisation, le développement, les méthodes et les opérations. Les divers buts de cette association sont de procurer à ses membres les bénéfices de l'assurance contre la maladie ou la mort, combinés avec les avantages que procure les relations sociales et fraternelles.